

TANKIMINE

MAX 900 L



LAADIMINE

1. Avage laadimiskork, vajutades korgi lukustuskõrvad alla.
2. Sisestage täitepüstol laadimisotsikusse.
3. Teostage mahuti ületäitmine.
4. Vältige paagi ületäitmist: jätke alati piisavalt paisumisruum.

LÕPETAMINE

5. Lõpetage mahuti tankimine.
6. Eemaldage täitepüstol laadimisotsikust.
7. Sulgege laadimiskork, vajutades korgi lukustuskõrvad üles.



KÜTUSEHAAGISE KASUTUSREEGLID

NB! Kütusehaagise kasutusreeglite järgimine on kohustuslik. Kliendi poolse kasutusreeglite rikkumise korral ei vastuta AS Olerex kliendile, kolmandale isikule ja/või AS-le Olerex tekkiva kahju eest. Kütusehaagise kasutusreeglite mittetäitmisest tingitud kahju eest vastutab klient. Kõik kütusehaagise kasutamise seotud pretensioonid palume esitada kohe pärast probleemide ilmnemist, kuid mitte hiljem kui kütusehaagise tagastamisel.
KÜTUSEHAAGISE KASUTAMISEKS ON VAJALIK VASTAVA KATEGORIA JUHTIMISÕIGUS.

• Olerexi 900 l kütusehaagise mahutisse võib tankida ainult Olerexi tanklates müüdavat diislikütust.

• Eridiisli ja mootoribensiinide tankimine mahutisse on KEELATUD.

• Mahuti väärkasutamine on trahvitav!

• Mahalaadimise pumba järjestikune maksimaalne tööaeg võib olla kuni 30 minutit.

VÄLJA-PUMPAMINE

- Kontrollige, kas pumba lüliti on seisukamisasendis.
- Ühendage aku klemmid akuga (punane +, must -), juhtme leiad haagise autopoolses otsas olevast tööriistakastist.
- Sisestage tankimispüstol sihtpaaki ja seadistage tankimispüstol "avatud" asendisse.
- Lülitage pumba lüliti tööasendisse.
- Kontrollige sihtpaagi täituvust või oodake, kuni käivitub automaatse tankimispüstoli lukustus.
- Lülitage pumba lüliti seisuasendisse.
- Tühjendage voolik, hoides mõneks hetkeks tankimispüstoli käepidet all, et kogu jääkrõhk väljalasketorusse juhtida.
- Eemaldage pinge toiteliniist, ühendades aku klemmid akust lahti.

OLEREX

TÕMBA OLEREXI ÄPPI!
app.olerex.ee

ЗАПРАВКА MAX 900 L



ЗАРЯДКА

1. Откройте крышку зарядного устройства, нажав на фиксирующие выступы на крышке.
2. Вставьте пистолет для заправки в заливное отверстие.
3. Заправьте бак топливом.
4. Избегайте переполнения бака: всегда оставляйте достаточное пространство для расширения.

ЗАВЕРШЕНИЕ

5. Остановите заправку бака.
6. Вытащите пистолет для заправки из заливного отверстия.
7. Закройте крышку зарядного устройства, подняв фиксирующие выступы на крышке.



ПРАВИЛА ИСПОЛЬЗОВАНИЯ ТОПЛИВНОГО ПРИЦЕПА

Внимание! Соблюдение правил использования топливного прицепа является обязательным. В случае нарушения клиентом Условий использования AS Olerex не несет ответственности за ущерб, причиненный клиенту, третьим лицам и/или AS Olerex. За ущерб, причиненный в результате несоблюдения правил использования топливного прицепа, отвечает клиент. Любые претензии по использованию топливного прицепа должны быть высказаны сразу же после возникновения проблемы, но не позднее момента возврата топливного прицепа. **ДЛЯ ИСПОЛЬЗОВАНИЯ ПРИЦЕПА-БЕНЗОВОЗА НЕОБХОДИМЫ ВОДИТЕЛЬСКИЕ ПРАВА СООТВЕТСТВУЮЩЕЙ КАТЕГОРИИ.**

- В топливный прицеп Olerex объемом 900 л можно заливать только дизельное топливо, продаваемое на автозаправочных станциях Olerex.
- Заправка дизельного топлива и бензина в бак ЗАПРЕЩЕНА.
- Неправильное использование бака штрафуется!
- Максимальное время непрерывной работы разгрузочного насоса может составлять до 30 минут.

ВЫКАЧИВАНИЕ

- Убедитесь, что выключатель насоса находится в положении "Стоп" (клавишный переключатель ВЫКЛ).
- Подключите клеммы аккумулятора к аккумулятору (красный +, черный -), кабель можно найти в ящике для инструментов стороне прицепа ближе к автомобилю.
- Вставьте заправочный пистолет в целевой бак и установите заправочный пистолет в положение "открыто".
- Переключите переключатель насоса в рабочее положение (клавишный переключатель ВКЛ).
- Проверьте заполняемость целевого бака или дождитесь срабатывания автоматической блокировки заправочного пистолета.
- Переключите переключатель насоса в положение остановки (клавишный переключатель ВЫКЛ).
- Опустошите шланг, удерживая на мгновение рукоятку заправочного пистолета, направленного вниз, чтобы сбросить все остаточное давление в выпускную трубу.
- Снимите напряжение с источника питания, отсоединив клеммы от аккумулятора.

СКАЧАЙТЕ ПРИЛОЖЕНИЕ OLEREX!
app.olerex.ee

FILLING UP THE TANK

MAX 900 L



FILLING

1. Open the cap by pressing the locking ears down.
2. Insert the nozzle into the opening.
3. Fill up the tank.
4. Avoid overfilling the tank: always leave enough room for expansion.

FINISHING

5. Finish filling up the tank.
6. Remove the nozzle from the opening.
7. Close the cap by pulling the locking ears of the cap up.

PLEASE NOTE! It is mandatory to comply with the terms of use of the fuel trailer. If the client violates the terms of use, AS Olerex will not be liable for any damages caused to the client, to a third party and/or to AS Olerex. The client is liable for any damages caused by failure to comply with the terms of use of the fuel trailer. All complaints relating to the use of the fuel trailer should be filed immediately after the occurrence of a problem, but no later than upon the return of the fuel trailer.
A VALID DRIVER'S LICENSE FOR THE RELEVANT CATEGORY IS NECESSARY TO OPERATE THE FUEL TRAILER.



TERMS OF USE OF THE FUEL TRAILER

- The tank of the 900 l Olerex fuel trailer can only be filled with the diesel fuel sold at Olerex fuel stations.
- Misuse of the tank is subject to a fine!
- It is PROHIBITED to fill the tank with special diesel or with petrol.
- The unloading pump can operate continuously for a maximum duration of 30 minutes.

PUMPING FUEL OUT

- Make sure the switch of the pump is off (rocker switch OFF).
- Connect the battery terminals to the battery (red +, black -); the cable is in the toolbox in the towing end of the trailer.
- Insert the fuel nozzle in the target tank and set the nozzle in the "open" position.
- Switch the pump on (rocker switch ON).
- Check the fuel level in the tank or wait until automatic cutoff.
- Switch the pump off (rocker switch OFF).
- Empty the hose, holding the handle of the nozzle down for a moment to release any residual pressure.
- Disconnect the battery terminals from the battery.

OLEREX

DOWNLOAD OLEREX APP!
app.olerex.ee